
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének, Serényfalva Község Képviselő-
testületének, Hét Község Képviselő-testületének és Sajópüspöki Község Képviselő-
testületének 2010. szeptember 15-én 14.00 órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  
   Révay István alpolgármester, 

Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 
Vass András, 

   Virág Imréné képviselő. 
 

Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 
    Tóth Tamásné gazdálkodási főelőadó, 
    Ujváryné Szabó Erika óvodavezető. 
   
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kozma 
Lászlóné képviselő Asszonyt és Naszádi Ferenc képviselő Urat javasolta. 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 10 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak:  Sajópüspöki Község Képviselő-testülete: 
 
             Varga Zoltánné polgármester, 
             Varga Istvánné alpolgármester, 
   Durkó Gáborné képviselő, 
              Reményi Lajosné képviselő, 
   Lászka László képviselő, 

Tamás János képviselő 
 
Tanácskozási joggal:Henyecz Sándorné Sajópüspöki-Sajónémeti-Hét Községek körjegyzője. 
    
Varga Zoltánné polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Sajópüspöki 
Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, a 6 fős testületből mind a 6 fő 
jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Lászka László és Tamás János képviselő Urakat 
javasolta. 
 
Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
 
 
 



Jelen vannak: Serényfalva Község Képviselő-testülete: 
 
   Szerna Csaba polgármester, 

Bárdos Pál képviselő, 
Csontos Mihály képviselő, 
Gyurkó Zsuzsanna képviselő, 
Majtényi Géza képviselő, 
Mészárosné Kulcsár Edit képviselő. 
 

Szerna Csaba polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Serényfalva 
Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, mert a 8 fő képviselőből 6 fő 
jelen van.  
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal elfogadta az 
alábbi napirendet. 
 
Jelen vannak: Hét Község Képviselő-testülete: 
 
   Bende György polgármester, 

Kiss Bertalan képviselő,   
Lászka István képviselő,   

   Pál Jánosné képviselő. 
 

Tanácskozási joggal:Henyecz Sándorné Sajópüspöki-Sajónémeti-Hét Községek körjegyzője. 
   
Bende György polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Hét Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, mert a 6 fő képviselőből 4 fő jelen 
van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Lászka István és Kiss Bertalan képviselő Urakat javasolta.  
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend: 

1. ÁMK költségvetésének I. félévi végrehajtásáról szóló beszámoló 
megtárgyalása (Serényfalva-Sajópüspöki-Hét- Bánréve Képviselő-testülete) 
Előadó: polgármester és PÜB elnöke 
 
2. Indítványok, javaslatok (Serényfalva-Sajópüspöki-Hét- Bánréve Képviselő-
testülete) 

 
3. Napköziotthonos óvoda költségvetésének I. félévi végrehajtásáról szóló 

beszámoló megtárgyalása (Sajópüspöki-Bánréve Képviselő-testülete) 
Előadó: polgármester és PÜB elnöke 
 
4. Indítványok, javaslatok (Sajópüspöki-Bánréve Képviselő-testülete) 

 
 
 
 



1.napirendi pont: ÁMK költségvetésének módosítása, és I. félévi végrehajtásáról szóló 
beszámoló megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Az első napirendi pontunkat a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta. 
Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét, ismertesse előterjesztését. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Egy helyesbítést szeretnék ismertetni, a szöveges előterjesztésben a 
jutalomnál a két havi helyett két hetit kell érteni. Kérem ezt mindenki javítsa ki. 
 
Varga Zoltánné: Egy kérdésem lenne a költségvetés módosítás anyagával kapcsolatosan. A 
bevételi oldalon a bérpolitikai intézkedés 4.369.000,-Ft-ként van feltüntetve, kiadásin pedig, 
összeadva, csak 3.394.000,-Ft. 
 
Tóth Tamásné: Igen, az el van gépelve, ki kell javítani. Az előterjesztésben a bevétel több volt 
írva. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette a bánrévei Általános Művelődési Központ 2010. 
évi költségvetés módosítását, valamint az I. féléves teljesítését. Bánréve Község Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
77/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy: Bánréve ÁMK költségvetésének módosítása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve Általános Művelődési 
Központ költségvetésének módosítását elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának Költségvetési rendelet módosításába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
78/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy: Bánréve ÁMK költségvetésének I. féléves teljesítése 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve Általános Művelődési 
Központ költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló határozatába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 



Varga Zoltánné polgármester szavazásra tette a bánrévei Általános Művelődési Központ 
költségvetés módosítását, valamint az I. féléves teljesítését. Sajópüspöki Község Képviselő-
testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy: Bánréve ÁMK költségvetésének módosítása 
 
Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve Általános Művelődési 
Központ költségvetésének módosítását elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának Költségvetési rendelet módosításába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy: Bánréve ÁMK költségvetésének I. féléves teljesítése 
 
Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve Általános Művelődési 
Központ költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló határozatába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Szerna Csaba polgármester szavazásra tette a bánrévei Általános Művelődési Központ 
költségvetés módosítását, valamint az I. féléves teljesítését. Serényfalva Község Képviselő-
testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
72/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy: Bánréve ÁMK költségvetésének módosítása 
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve Általános Művelődési 
Központ költségvetésének módosítását elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának Költségvetési rendelet módosításába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
 



73/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy: Bánréve ÁMK költségvetésének I. féléves teljesítése 
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve Általános Művelődési 
Központ költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló határozatába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Bende György polgármester szavazásra tette a bánrévei Általános Művelődési Központ 
költségvetés módosítását, valamint az I. féléves teljesítését. Hét Község Képviselő-testülete 4 
igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy: Bánréve ÁMK költségvetésének módosítása 
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve Általános Művelődési Központ 
költségvetésének módosítását elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának Költségvetési rendelet módosításába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy: Bánréve ÁMK költségvetésének I. féléves teljesítése 
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve Általános Művelődési Központ 
költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló határozatába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
2. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Szerna Csaba: Tisztelt Polgármester Hölgy, Urak, Jegyző Asszonyok, kedves jelenlévők. A 
művelődési központba járó 6. osztályos gyermekek szülei kerestek meg. Az a kérésük, hogy a 
testületek vitassák meg, szerencsés-e ez a 36 fős osztálylétszám, állítólag pedagógus szájából 



hangzott el, hogy szóbeli számonkérés nem várható, mert az ilyen létszámnál nem 
megoldható, írásbeli számonkérések lesznek. A torna öltözőben nincs elég szék, a földön 
ülnek a gyerekek. Vajon szerencsés dolog lesz-e ilyen osztálylétszámmal végigmenni 7. és 8. 
osztályban is. Tudom, hogy ez a dolog nem sért törvényt, nem haladja meg a törvényben 
meghatározott létszámot. Kérdezem, hogy nem lenne-e szerencsés bontani a későbbiekre 
tekintettel, hiszen Bánréve és Sajópüspöki gyereklétszáma lefelé megy, annak érdekében, 
hogy legyen benne gyerek, lehetséges szerencsésebb lenne az osztálybontás. Szabad-e 
végigvinni ezt a létszámot hatodik osztálytól végig. A továbbtanulásban nem rengetheti-e ez 
meg a gyerekeket. Szakmailag lehet-e ezt ilyen osztálylétszámmal csinálni. 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testületek! Engem megkeresett 5 ember. Minősíthetetlen 
hangnemben beszéltek velem. Egyébként úgy jöttek ide, hogy Serényfalva polgármestere 
küldte őket ide. Nem olyan gyermekek szülei voltak, akik a társulásunk tagjai, hanem más 
településről idejáró gyermekek szülei. Igazgató Úr nagyon helyesen döntött, amikor nem 
bontott osztályt. A társulásunkból ide járó szülők gyermekeit fel kell vennie, akkor, ha 
ezeknek a gyerekeknek a létszáma meghaladja, akkor bontunk. A más településről ide hordott 
gyermekek miatt nem bontunk. Nincs is hely már a bontáshoz, de ami a legfontosabb, hogy 
gazdaságilag az nem megoldható. Nagyon oda kell figyelni, takarékoskodni kell, mindenhol, 
ahol csak lehet, fogni kell a pénzt. Ez teljesen törvényes. Jelenleg ez van. Egyetértek azzal, 
hogy kis osztálylétszámú gyermekeket szerencsésebb lenne tanítani. Bánrévei szülő 
egyébként egy sem jött be, hogy ezt szóvá tegye nekem. Tudomásul vették, szó nélkül. 
Nagyon gorombán viselkedtek, fenyegettek, hogy elviszik a gyerekeiket. Őket nem érdekli, 
hogy Bánrévén jégverés volt, és ne az ő gyerekeiken kompenzáljuk ezt. Közöltem velük, hogy 
ha nem megfelelő nekik ez, akkor el lehet menni. A végén én is lehetséges, hogy goromba 
voltam, mert minősíthetetlen ahogy viselkedtek. Az intézményben tanító pedagógusok vannak 
olyan rátermettek, hogy tudják kezelni ezt a helyzetet. Szerencsétlen ez a helyzet, Igazgató Úr 
nem vétett ebben. Lehet, hogy megsértettem őket, ők is megsértettek engem. A jégkárt ne az ő 
gyerekeikkel fizettessem én meg. Van nekünk épp elég bajunk, ne verjenek ilyeneket a 
fejünkhöz, mert ez nem igaz.  
 
Szerna Csaba: Nem vidéki gyerekek szülei voltak, akik engem megkerestek. A jég a te sarad. 
Nem én küldtem hozzád őket, ezt visszautasítom.  
 
Hajdu Gábor: Így jöttek be, hogy Serényfalva polgármestere küldte őket.  
 
Bán János: A közoktatási törvény a felső tagozat létszámát 30 főben maximalizálja, de enged 
20%-os eltérést, 36 főig. Ez így törvényes. A 6. osztályban 35 fő gyermek van jelenleg. 
Nagyon sokat gondolkodtam, hogy vajon bonthatok-e. Ez rengeteg mínuszt okozott volna, 
holott így is sok a mínusz. Akkor azért kapom a dorgálást. Inkább osztályokat kell 
összevonni, a jelenlegi helyzetben. Ez így van, így kell elfogadni. A többi osztályba 20-22 
gyerek lenne, így meg kellett bontani, mert ott már 40-44 fő lett volna a létszám. A 
pedagógusoknak sem jó ez valóban. Nehéz a dolguk. A tantermek megfelelőek. A 
feleltetésnél is valóban nehezebb. Az, hogy így megy-e végig 7. és 8. osztályban, majd eldől, 
ha esetleg bukik le gyerek a felsőbb osztályból, akkor már lehet, hogy meg kell bontani az 
osztályt. 34 gyerek volt, a 35. Serényfalvára költözött időközben, muszáj volt felvenni. Ha 
lesznek további beköltözők, akkor abban az esetben is lehet, hogy bontunk.  
 
Szerna Csaba: A beköltöző esetében nem egy tartós személyről beszélünk.  
 



Tóthné Mustos Beatrix: A jegyzőkönyvekkel kapcsolatosan lenne egy kérésem. Szeptember 
01-től a közigazgatási hivatal ismét törvényességi ellenőrzési jogkörrel bír, ezt mindenki 
tudja. A 15 napos határidőt tartani kell. Kérem, hogy mindenki figyeljen erre oda. A május 
10-i jegyzőkönyvet most kaptam vissza kézhez, úgy hogy még mindenki alá sem írta, és már 
másodszor lett köröztetve, mert az először aláírásra küldött jegyzőkönyv valahol elveszett. 
Kérem, hogy próbáljunk gyorsítani ezen. Innen a jegyzőkönyv e-mailben megküldésre kerül a 
3., vagy 4. napon az ülés megtartása után. Kérem, hogy mindenki nézze át, és három napon 
belül jelezze az észrevételeit. Ezután, kérem, hogy mindenki szervezze úgy, hogy az aláírásra 
ide utazik. Nem fogjuk kiküldeni a jegyzőkönyveket aláírásra, mert nem érnek vissza időben. 
Ezért én nem fogom tartani a hátamat. Vagy tartsuk a közös üléseket felváltva mindenkinél, 
ott történjen a jegyzőkönyv vezetése, ne csak nekünk legyen ebből kellemetlenségünk, én 
ezért nem tartom a hátam.  
 
Bende György: Ez technikai kérdés.  
 
Varga Zoltánné: Nem fektettek erre eddig a testületek sem megfelelő hangsúlyt, mert nem 
volt törvényességi ellenőrzés.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ezt kérem most, hogy mindenki fektessen erre hangsúlyt.  
 
Bende György: Szóltok, ha megvan a jegyzőkönyv, és eljövünk aláírni.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ezt a jegyzőkönyvet, ami a mostani ülésről készül, 29-én postára 
fogom adni. Ez lenne a kérésem. 
 
Hajdu Gábor: Most Serényfalva és Hét képviselő-testületétől érzékeny búcsút kell vegyünk. 
Ilyen összetételben már nem fogunk találkozni. Köszönjük az együttműködést. Remélem, 
hogy mindenki jó szívvel búcsúzik. Viták voltak, kanál csörgés mindenhol előfordul. Nem 
szeretném, ha bárki haraggal, vagy rossz érzéssel menne el. Az ülések során voltak viták, de 
azok mindig komoly témákhoz kapcsolódtak. Amit a gesztor állít, azt nem feltétlen kell 
elfogadni, a jobbító szándékú észrevételeket mindig szívesen vesszük. Szerna Csaba 
polgármester Úrnak már most gratulálok a győzelméhez. Így könnyű nyugodtnak maradni. 
Mindenkinek kívánok további munkasikereket. Aki indul, azoknak sok sikert a 
választásokhoz, akik nem, azoknak jó erőt, egészséget, nyugodt életet.  
 
Szerna Csaba: Sok sikert mindenkinek. 
 
Bende György: További jó munkát kívánunk.  
 
Serényfalva és Hét Községek Képviselő-testületei elhagyták az üléstermet.  
 
 
3. napirendi pont: Napköziotthonos óvoda költségvetésének módosítása és I. félévi 
végrehajtásáról szóló beszámoló megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét, ismertesse a bizottság 
javaslatát. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 



Varga Zoltánné polgármester szavazásra tette a bánrévei Napköziotthonos Óvoda 
költségvetésének módosítását, valamint az I. féléves teljesítését. Sajópüspöki Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy:  Napköziotthonos Óvoda költségvetésének módosítása 
Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda 
költségvetésének módosítását elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának költségvetési rendelet módosításába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy:  Napköziotthonos Óvoda költségvetésének I. félévi teljesítése 
 
Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda I. 
félévi teljesítéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló határozatba építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette a bánrévei Napköziotthonos Óvoda 
költségvetésének módosítását, valamint az I. féléves teljesítését. Bánréve Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete 10 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
79/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy:  Napköziotthonos Óvoda költségvetésének módosítása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda 
költségvetésének módosítását elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának költségvetési rendelet módosításába építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
 
 



80/2010.(IX.15.) sz. határozat 
 
Tárgy:  Napköziotthonos Óvoda költségvetésének I. félévi teljesítése 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napköziotthonos Óvoda I. félévi 
teljesítéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felhatalmazza Bánréve Község Polgármesterét, hogy azt a Bánréve Község 
Önkormányzatának költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló határozatba építse be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
4. napirendi pont:  Indítványok, javaslatok 
 
Hajdu Gábor: Még egyszer nem ismételném magamat. Mindenkinek sok sikert kívánok. 
 
Varga Zoltánné: Köszönjük, hogy fogadott minket Bánréve. Voltak kemény viták, ez 
legfőképp a pénztelenségnek tudható be. Sikerült azért együtt lekezelni a nehéz dolgokat is. 
Sajópüspöki Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki, köszönjük, hogy itt lehettünk. A 
választáson indulóknak sok sikert kívánunk. Polgármester Úrnak kívánom, hogy „ahol sasok 
voltunk, ott már verebek ne legyünk”! Meglátjuk, hogy mit hoz a jövő. Ha marad így a 
testületünk, akkor nem lesz nehéz dolgunk, ha nem, akkor meglátjuk. „Fel a fejjel”! 
 
Sajópüspöki Képviselő-testülete elhagyta az üléstermet. 
 
Ezután Bánréve Község Képviselő-testülete folytatta munkáját. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 
 

     Kozma Lászlóné                                             Naszádi Ferenc 
          képviselő            képviselő 
 
 
 
 



Serényfalva Község részéről: 
 
 
 
Szerna Csaba         
  polgármester                    
 
 
Hét Község részéről: 
 
 
 
Bende György       Henyecz Sándorné 
 polgármester             körjegyző 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
     Kiss Bertalan         Lászka István 
        képviselő                  képviselő 
 
 
Sajópüspöki Község részéről: 
 
 
 Varga Zoltánné      Henyecz Sándorné 
   polgármester             körjegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
Lászka László       Tamás János 
    képviselő          képviselő 
 
 


